

How To Safely Dispose Medications 如何安全處理藥物

東北醫療中心為東北會員和社區人士提供過期或不再使用的藥物回收服務。請根據以下步驟，將想棄置的藥物放入任何東北醫療中心藥房大堂的藍色藥物處理箱中。

NEMS provide a secure place for NEMS patients and community members to dispose of unwanted or expired medications. Please follow the below steps and drop off the medications in the blue medication disposal kiosks located at the pharmacy lobby.



步驟 STEP 1

將處方藥、非處方藥和維他命補充品分類，確定哪些是不再使用的或過期的。

Sort through prescription drugs, over-the-counter medications, vitamins and supplements to determine which ones may be unwanted or expired.

步驟 STEP 2

把不再使用或過期的藥物放入一個塑料袋中。

Place the unwanted or expired drugs in a plastic bag.

步驟 STEP 3

將您不再使用或過期的藥物帶東北醫療中心藥房大堂的藍色藥物處理箱中。

Bring your bag of unwanted or expired drugs to a drop-off site and deposit it in the kiosk.

步驟 STEP 4

為了保護您的個人健康資料，在您把藥瓶扔到垃圾回收桶之前，把藥瓶上的標籤浸泡在水裏、擦除或拿掉。

To protect your private health information, soak, scratch or take the label off the medicine bottle or package before throwing it in a recycling bin.

Sources: American Medical Association (AMA) ; U.S. Food and Drug Administration (FDA)

For inquiries, please contact the Pharmacy.

如有疑問，請到藥房查詢。



**NORTH EAST
MEDICAL SERVICES**

東北醫療中心

a california *health+* center

NEMS complies with applicable Federal civil rights laws and does not discriminate on the basis of race, color, national origin, age, disability, or sex.

Spanish ATENCIÓN: Si habla español, tiene a su disposición servicios gratuitos de asistencia lingüística. Llame al (415) 391-9686 ext. 8160 (TTY: 1-800-735-2929).

Chinese 注意：如果您使用繁體中文，您可以免費獲得語言援助服務。請致電 (415) 391-9686 轉內線 8160 (TTY: 1-800-735-2929)。

Vietnamese CHÚ Ý: Nếu bạn nói Tiếng Việt, có các dịch vụ hỗ trợ ngôn ngữ miễn phí dành cho bạn. Gọi số (415) 391-9686 ext. 8160 (TTY: 1-800-735-2929).

NEMS - Rev - 10/2019